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Λίγα λόγια για την υποψηφιότητα: 

Όταν πρωτοξεκίνησε ο θεσμός, ήταν κάτι άγνωστο, πρωτόγνωρο. Ωστόσο, αυτό 

που μ’ έκανε να υποβάλλω υποψηφιότητα, ήταν ότι δεν ήθελα να μένω άπραγη στα 

προβλήματα που υπάρχουν στη σχολή μας. Και είναι αυτό που με κάνει και συνεχίζω να 

βάζω υποψηφιότητα. Μετά από 2 χρόνια, έχουμε κάνει μικρά αλλά σημαντικά βήματα. 

Μέχρι τώρα, έχουμε συμβάλλει σημαντικά στην επίλυση προβλημάτων σε μαθήματα και 

στην οργάνωση των ωρολογίων και εξεταστικών προγραμμάτων. Μετά από αιτήματά σας, 

λάβαμε υπόψη και αναδείξαμε προβλήματα προσβασιμότητας και εγκαταστάσεων της 

σχολής. Δεν είναι κρυφό ότι προβλήματα εξακολουθούν να υπάρχουν. Ωστόσο, ελπίζω με 

τη βοήθειά σας να συνεχίσουμε και φέτος τη προσπάθεια να επιλύσουμε ακόμα 

περισσότερα. 

 


